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朝陽科技大學
092學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	2326
	Course Number
	2326

	授課教師
	孫彰良
	instructor
	SUN,CHANG LIANG

	中文課名
	人口老化與長期照顧
	Course Name
	Aging and Long Term Care

	開課單位
	社會工作系(四日)三A
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	本課程將整合理論與實務，並以實際募款案例帶引同學將專業知識實際操作於實務工作上，以讓同學能學以致用，在修完此課程後能撰寫與操作專業募款方案。
	Objectives
	This curriculum the conformity theory and the solid service, and to the reality raises funds the case to lead the schoolmate to work specialized knowledge actual operation Yu Shihwu on, enables the schoolmate to study for the purpose of application, after repairs this curriculum to be able specialized to compose the AND-OPERATION to raise funds the plan.

	教材
	採互動式教學、歡迎同學提出問題共同討論。本課程輔以錄影帶及相關資料介紹日本之社會福利與機構，期待能提供作為同學實習與就職之參考。
	Teaching Materials
	In this course we will take two ways learning. We welcome students ask some questions in the classroom and participate in discussion. We also introduce Japan＊s long-term care and welfare devices by video and we hope it is useful to students.

	成績評量方式
	隨堂心得25%、期中報告25%、期末考試50%。
	Grading
	Present rate 25% Midterm report 25% Final test 50%

	教師網頁
	

	教學內容
	隨著壽命的增長，需要長期照護的老人人口也不斷地增加。除了因身體機能的衰退而日常生活作息需借助他人之手外，對痴呆老人的照顧更需地區共同來參予。本課程除了講述長期照護之相關法規與政策、服務模式、個案管理、社會資源之統整外，並加入照護技術與日本各種福利輔具之介紹，使課程能趨於有一理論與實際之結合。
	Syllabus
	On account of aging, the dependent elderly are increasing. Besides the decline of the body function, senile dementia will need resident of community to care together. Besides teaching Long-term cares history, laws, service pattern and case management, this course introduce care technology and Japans welfare devices. 　


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

